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Rada starostov v Košiciach 
 

Zápisnica 
z 15. (mimoriadneho) rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 26. októbra 2023 

(volebné obdobie 2022-2026) 
 

Rokovanie viedla predsedníčka Rady starostov v Košiciach a starostka MČ Košice – Nad 
jazerom Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová. Rokovanie sa uskutočnilo prezenčnou formou 
v zasadačke mestskej rady v budove Magistrátu mesta Košice. 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Úvod rokovania 
 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Kolegovia, dámy a páni vítam Vás na dnešnom  

15. mimoriadnom rokovaní Rady starostov, ktorá bola zvolaná z titulu, že dnes popoludní 
zasadá komisia pre deľbu samosprávnych pôsobností mesta a mestských častí. Bolo by 
dobre, aby aj na tejto pôde starostovia predniesli svoje požiadavky. Prosím prezentujte 
sa. Z celkového počtu 22 je prítomných 15 starostov. Z dnešného rokovania sa 
ospravedlnil p. starosta Beer a p. starosta Tomko.  

- - - 
 

Overovatelia zápisnice: PhDr. Dominik Babušík a Ing. František Ténai, MBA 
- - - 

 
Bod č. 1 
Požiadavky starostov MČ na predloženie podkladov pre spracovanie budúcej koncepcie 
deľby kompetencií medzi mesto a MČ  
 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Tým, že sa otvára štatút, viacerí ste mali nejaké požiadavky 

alebo pripomienky, dotazy, či je možné tam ešte doplniť nejaké veci čo sa týka 
financovania MČ, prerozdelenie podielových daní alebo vytvorenia daňového mixu a tak 
isto kompetencií MČ. Keďže neustále to skloňujeme, že aj veľké MČ by chceli po vzore 
malých MČ časť kompetencií si prevziať a byť priamo zodpovedný či už za komunikácie, 
osvetlenie, letnú a zimnú údržbu, starostlivosť o zeleň. V tejto chvíli by som otvorila 
diskusiu k samosprávnym pôsobnostiam, kompetenciám. Chcela by som, aby sa každý 
vyjadril, že teda chce prevziať nejaké kompetencie. KVP-čko časť kompetencií má. 
Bohužiaľ ten štatút je niečo najhoršie čo máme. Každý sa diví, že vôbec roky mesto a MČ 
takto fungujú v nejakom režime pretože nie je tam ani definované finančné prostriedky 
ani koeficienty, pomery toho ako tie prostriedky budú prerozdeľované. Čiže my  
do posledného nevieme koľko tých finančných prostriedkov MČ príde. Pán starosta 
Vrchota, nech sa páči. 

 
p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Ďakujem pekne. Ja by som rád počul od jednotlivých 

a hlavne od veľkých MČ, ktoré kompetencie by chceli prevziať a to tam boli  
hlavné 2: čistota a údržba verejných priestranstiev a správa verejných pozemných 
komunikácií a prípadne ktoré ďalšie. Zároveň by som rád vedel aj od akého dátumu si vie 
MČ predstaviť orientačne prevziať kompetencie. Ďakujem pekne. 
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne pán predseda komisie. Ja som za MČ  
Nad jazerom, keď sa mal predkladať štatút, mala pripravené aj doplnenie jednotlivých 
paragrafov, kde boli vymenované MČ, ktoré majú tie kompetencie. Čiže MČ Nad jazerom 
by mala záujem o všetky kompetencie po vzore malých MČ. Len vtedy to bude mať hlavu 
a pätu, keď každá jedna MČ, bez ohľadu na to či má 5, 10, 20 tisíc obyvateľov, bude mať 
jednotné kompetencie. To sa týka osvetlenia, zimne a letnej údržby, starostlivosti o celé 
územie. Som za to, aby tie strategické veci či už tá doprava a dopravná infraštruktúra ale 
aj školstvo ostalo na meste Košice. Časovo od 1. januára 2025. Samozrejme musí byť 
doriešený aj model financovania. Ak hodnota obyvateľa malej MČ v súčasnosti je  
na úrovni 136 EUR a ono sa to bude stále vyvíjať nejakým spôsobom, čiže za týchto 
podmienok si vieme predstaviť prevzatie všetkých kompetencií. Tá hodnota obyvateľa 
v meste Košice by mala byť jednotná pri tých istých kompetenciách. A samozrejme musí 
byť zmena v štatúte a musí tam byť presne definované. Poprosím ďalej MČ Juh pani 
Súkeníková.  

 
p. Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážené kolegyne, 

kolegovia tak ako moja predrečníčka pani starosta Kovačevičová povedala, tak isto aj 
naša veľká MČ má záujem o prevzatie komplet kompetencií. Čo sa týka miestnych 
komunikácií tak mimo trás MHD, zimná a letná údržba, tam patrí aj venčoviská, detské 
ihriská. Po vzore malých MČ mimo verejného cintorínu, to je celomestský význam. Takže 
sme otvorení prevzatiu kompetencií. Ďakujem veľmi pekne. A samozrejme aj 
s financovaním, bez financovania to nejde. Od roku 2025.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujeme pekne pani starostka. Tiež dlhodobo deklarujete, 

že miestna územná samospráva má byť spravovaná z miesta. Kto je ďalší do diskusie 
z veľkej MČ? Zástupca z MČ KVP za pána Lörinca pán Matoušek. Vy časť kompetencií 
už máte. 

 
p. Matoušek, zástupca starostu MČ Košice – KVP: V podstate my máme väčšinu tých 

kompetencií, ktoré majú malé MČ okrem cintorínu a tieto veci predpokladám, že ani 
ostatné MČ to nebudú mať, že to ostane v pôsobnosti mesta Košice. Keď môžem povedať 
za seba aj tá parkovacia politika by mala byť riešená centrálne na úrovni mesta. Myslím 
si, že odpady by tiež mali byť riešené na úrovni mesta, ale napr. čo ja si myslím a čo by 
sme možno efektívnejšie vedeli vyberať je výber daní za psa a daní za odpady, keďže my 
máme tú evidenciu obyvateľov. Myslím poplatok za odpad. Keďže všetky MČ, myslím 
si, vedia byť omnoho efektívnejšie vyberať tento poplatok. Ja si dovolím povedať, že 
momentálne na základe čísel, ktoré mám nám lieta vyše 30 – 35 tisíc obyvateľov v šedej 
zóne z výberu za poplatok za celé mesto Košice z počtu obyvateľov 222 tisíc. Je to 
enormné číslo čo nám predstavuje čiastku zhruba na úrovni 2 mil. EUR a keďže vieme 
spätne až 5 rokov dozadu pýtať tento poplatok, tzn. naozaj je tam výpadok možno aj  
do úrovni nechcem povedať 10 mil. EUR. Keď si pozrieme psov, ktorých máme, 
dostávame nejakých 50 % z výberu daní za psa. U nás dostanú známku a na magistrát 
musia prísť zaplatiť správny poplatok, je to nonsens. V rámci ostatných kompetencií 
máme kompetenciu čo sa týka  zelene, čistoty a údržby chodníkov, vnútroblokov a ciest, 
na ktorých nepremáva MHD. Z hľadiska prenosu kompetencií je dôležité zadefinovať aj 
sumu buď na m2 na jednotlivú kompetenciu napr. čo sa týka zimnej údržby, ktorá by mala 
byť prepočítaná nejakým koeficientom podľa výškového zaradenia. Ale ja si myslím, že 
každá kompetencia by mala mať nejakú takúto jednotkovú cena. Napr. kosba by tiež mala 
mať určenú nejakú svoju hodnotu. Lebo je rozdiel, keď dostanete napr. za kosbu peniaze 
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a je rozdiel keď má napr. Terasa 4 alebo 5-krát väčšie územie na kosenie ako máme my 
ako KVP-čko. To je môj pohľad na to. Ďakujem pekne. 

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ja ťa ešte doplním napr. čo sa týka zelene, nie je to iba 

kosenie. Všetko ostatné čo s tým súvisí, starostlivosť o zeminy, kríky a ďalšia zeleň, ktorá 
sa tam nachádza v tej MČ. Marcel Vrchota starosta MČ Západ, nech sa páči.  

 
p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Faktická poznámka. Toto je určite ten správny 

spôsobom. Na druhú stranu je potrebné si povedať, že áno, malo by to byť určené nejakou 
percentuálnou sadzbou vo vzťahu ku podielovým daniam. Na druhú stranu je tam aj to 
riziko z financovania a to by mali aj MČ znášať, že ak je horší rok a my máme finančné 
prostriedky v rozpočte, ktoré samospráva v Košiciach dostane ako taká a máme tam 
financie len na 5 kosení ale rok je taký, že je potrebných 6 kosení, tak určité náklady bude 
musieť znášať tak, ako to znáša aj dnes mesto Košice, tá ktorá samospráva samostatne.  

 
p. Matoušek, zástupca starostu MČ Košice – KVP: Faktická poznámka. Súhlasím s tebou, ale 

na to sa vytvárajú rezervné fondy, ktoré majú pokrývať presne takého nepredvídateľné 
okolnosti a každá MČ je povinná tvoriť rezervný fond, minimálne z prebytku 
hospodárenia 10 % predchádzajúceho roku.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči, slovo má pán starosta MČ Dargovských 

hrdinov Dominik Babušík.  
 
p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Ďakujem pekne. Stále som toho 

názoru, že takýto materiál by mal byť spracovaný komplexne zo strany MMK ako ucelený 
dokument, ktorý má istú svoju formu tak, ako to má spracované mesto Bratislava. A my 
by sme mali byť tými, nie len v rámci komisií alebo tak, ako tu sedíme starostovia, ktorí 
to budeme pripomienkovať, navrhovať a meniť, ale nie aby my sme vstupovali do toho, 
že celý materiál budeme pripravovať. Samozrejme s tými kompetenciami súhlasím  
po vzore KVP-čka a kolegovia dovolím si vám prečítať jednu vec, o ktorej sme sa aj 
naposledy rozprávali, keď sme sa bavili o nejakom percentuálnom prerozdelení. 
Samozrejme koeficienty treba vyšperkovať na základe konkrétne stanovených vecí ako 
je napr. zeleň, passport chodníkov atď. Ale tým, že sa bude otvárať štatút, tak vám 
prečítam môj návrh. Je to doplnenie štatútu mesta § 37 Rozpočet mesta a MČ sa dopĺňa 
a to podiel na daní z príjmov fyzických osôb sa rozdelí medzi rozpočet Košíc a rozpočty 
MČ na základe záverečného účtu za predchádzajúci rok. Vypočítanú sumu mesto Košice 
vyplatí MČ pravidelne v každom mesiaci v 1/12 schváleného rozpočtu. Príjem MČ 
rozdelí mesto Košice pomerne podľa percentuálnych podielov vypočítaných podľa počtu 
obyvateľov k 31.12 predchádzajúceho roka tak, že prerozdelenie finančných prostriedkov 
MČ je najmenej vo vopred stanovenej výške. Moja predstava nejaká je, ale musím to ešte 
prejsť aj s predsedom finančnej komisie. Na úrovni veľkých MČ sa bavíme o 10 %  
pri súčasnom stave.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán starosta Starého Mesta, nech sa páči. 
 
p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Ďakujem pani predsedníčka. Takže ja sa 

pripájam k predrečníkom. V plnej miere za MČ Košice – Staré Mesto deklarujem, že 
súhlasíme s prenosom kompetencií tak, ako to bolo povedané alebo podľa vzoru MČ 
KVP, tak ako to už rokmi je nastavené v tejto MČ. Samozrejme ale zdôrazňujem 
s výnimkami. Tak ako v MČ Juh je nejaký cintorín, tak v MČ Staré Mesto je nejaké 



4 
 

Hlavná ulica, historické centrum je to celomestského významu táto oblasť, Mestský park. 
Ďakujem.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre len si spomínal po vzore KVP alebo po vzore malých 

MČ? To sú 2 zásadné veci. Malé MČ tam majú všetko. Ja som za Jazero mala aj verejné 
osvetlenie.  

 
(pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči Marcel.  
 
p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Vnímam, že niektoré veľké MČ riešia to, že po vzore 

malých MČ, niektoré po vzore KVP. Neviem teraz úplne presne povedať aké sú tam 
drobné rozdiely. Ja poviem, že za Západ my taktiež po vzore, tiež nie som si úplne istý 
čo sa týka verejného osvetlenia. Neviem či tam nie je jedna vetva náhodou spoločne 
spojená s nejakými meračmi.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: § 24 je Verejné osvetlenie a sú tu vymenované všetky malé 

MČ, dokonca aj Luník IX. Vykonávajú na svojom území správu a údržbu verejného 
osvetlenia.  

 
p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Dobre, samozrejme MČ Západ po vzore KVP. Neviem 

či to verejné osvetlenie nie je prepojené dokonca s Juhom. Čo sa týka časového údaju, 
viem si to predstaviť od 1. januára 2025. Samozrejme s ohľadom aj na letnú a zimnú 
údržbu na dobehnutie aktuálnych zmlúv.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Máme tam ešte pána starostu MČ Sever.  
 
p. Ténai, starosta MČ Košice – Sever: Krásny deň prajem všetkým. Ja tu s úžasom počúvam 

kolegov niektorých, že toto sa mi páči toto si zoberiem, toto sa mi nepáči toto si 
nezoberiem. Celá myšlienka prerozdelenie kompetencií, pokiaľ viem, bola o tom, že by 
sme nejak to vyrovnali aj finančne aj kompetenčne nejako relatívne jednotne. Skutočne 
diskutujeme niekoľko rokov a ako keby sme sa dostali na začiatok. Ďakujem pánovi 
starostovi, ktorý dal nejaký návrh na financovanie. Ale by som bol rád, keby sa základná 
vec plnila a to je, že keď by niečo prijmeme na MZ, že MČ budú financované a to môžu 
teraz potvrdiť aj všetci starostovia. My nedostávame tieto financie, tzn. my sme teraz 
dostali nejaký počet peňazí, nejaké %, minulý mesiac tak isto ale ja 2 roky nemám 
vyplatené to, čo sme testovali za COVID a to, čo je platné uznesenie už 2 roky. Stanovme 
si najprv prvú základnú vec, aby mesto plnilo svoje povinnosti voči nám a potom sa 
môžeme baviť ďalej nie len o kompetenciách, ale jednoznačne to nastaviť aj s financiami. 
Pokiaľ nebude jednoznačne povedané od 01.01.2025 prechádza táto kompetencia 
s týmito financiami, 01.01.2026 prechádza táto kompetencia s týmito financiami 
a jednotným systémom. Ďakujem. 

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, ale neodpovedal si na tú základnú otázku. Čiže MČ 

Sever by mala záujem o všetky kompetencie? 
 
p. Ténai, starosta MČ Košice – Sever: My sme už na tejto komisii pred nejakým časom 

zadefinovali stanovisko MČ Sever.  
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nevystúpil ešte starosta MČ Sídlisko Ťahanovce. Nech sa 
páči pán starosta.  

 
p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: Ďakujem veľmi pekne pani predsedníčka. MČ 

Sídlisko Ťahanovce s peniazmi, len s peniazmi od 01.01.2025. Mestské komunikácie, 
vnútroblokové komunikácie, schodiská, mimo ciest MHD. Ďalej sme sa zamýšľali tak 
ako hovorí Roman Matoušek čo sa týka tých daní za odpad a daň za psa. O ostatné 
kompetencie zatiaľ nemáme záujem, ani zeleň, osvetlenie ani iné. Ďakujem pekne. 

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne pán starosta. Čiže už vidíme teraz aké 

máme tie názorové rozdiely, že niekto toto áno, niekto toto nie. Ten model by mal byť 
jednotný a ucelený, aby z toho na konci dňa nebol guláš. Čo sa týka plnenia podielových 
daní, že nie sú poukazované práve preto, že ten model nie je zakotvený. Nech sa páči, pán 
Matoušek.   

 
p. Matoušek, zástupca starostu MČ Košice – KVP: Ja by som ešte mal jeden návrh. Momentálne 

nikto z nás nemá zafixované nejaké peniaze čo sa týka ďalšieho budúceho rozpočtu 
a ťažko sa plánuje budúcoročný rozpočet, keďže my nemáme nikde v štatúte určené 
minimálnu čiastku, ktorá bude pre všetky MČ uvoľnená z podielových daní. Momentálne 
je to vo výške 13,2 mil. EUR pre rok 2023 a vychádza to z prognózy rozpočtu na úrovni 
132 mil. EUR, čiže to predstavuje 10 %. Myslím si, že pre rok 2024 by bolo vhodné 
zakomponovať do štatútu minimálnu čiastku, tzn. percentuálne, aby táto čiastka bola 
zakomponovaná a táto čiastka bola prerozdeľovaná pre MČ na základe počtu obyvateľov.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ono to môže byť % nielen z výnosu dane z príjmov 

fyzických osôb, ale aj z dane z nehnuteľností ako daňový mix. Daň z príjmov fyzických 
osôb v roku 2018 bola 99 mil. EUR, rok 2019 - 109 mil. EUR, rok 2020 - 108 mil. EUR, 
rok 2021 - 112 mil. EUR, rok 2022 - 123 mil. EUR. Čiže v každom roku takmer  
o 10 mil. EUR bol nárast na dani z príjmov fyzických osôb. Daň z nehnuteľností  
rok 2018 - 22 mil. EUR, rok 2019 - 21 mil. EUR, rok 2020 - 26 mil. EUR,  
rok 2021 - 38 mil. EUR a rok 2022 - 33 mil. EUR. Za 5 rokov na dani z nehnuteľností je 
väčší výber o 11 mil. EUR. V štatúte vieme zmeniť ten spôsob financovania, ktorý by bol 
naviazaný na čísla zo záverečného účtu. Ešte sa hlási pán starosta Babušík.  

 
p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Faktická poznámka. Čiže ak sa 

bavíme, že tento rok vychádza výnos dane z príjmu fyzických osôb cca 132 mil. EUR, 
tak počet obyvateľov je cca na úrovni 230 tisíc. Predelíme, vyjde nám cca 575 EUR  
na jedného obyvateľa a tých 10 % by sa následne poskytlo napr. veľkým MČ, čiže v tomto 
prípade je to cca 57 EUR a vo vašom prípade by bolo potrebné nájsť nejaký kľúč. Moja 
predstava začínala aspoň na úrovni 25 %, čiže to by bolo cca 145 EUR aktuálne. 
Samozrejme je možné dopracovať aj ostatné veci po vzore Štatútu mesta Bratislava, ktoré 
má tieto veci definované v jednotlivých bodoch. Toto je predstava dane z príjmu 
fyzických osôb, pretože vieme, že táto bude stále. Všetko ostatné v rámci mixu sú 
nejakým spôsobom pohyblivé položky. Ďakujem. 

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Samozrejme potom je tu B stránka, že mesto musí počítať 

s tým, že tieto finančné prostriedky presunulo do iného balíka. Ono o nič nepríde. Pán 
starosta Petrík. 
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p. Petrík, starosta MČ Košice – Šaca: Ďakujem. Ako starostovia veľkých MČ, ja si dovolím 
tvrdiť, že nemáte žiadnu skúsenosť so zabezpečovaním týchto kompetencií, o ktorých sa 
teraz bavíme. MČ Košice – Šaca síce počtom obyvateľov patrí k malým MČ ale územnou 
rozlohou a katastrom je druhá v rámci všetkých MČ. To prerozdeľovanie prostriedkov, 
že o koľko by si veľké MČ navýšili, aby ste zabezpečili tieto kompetencie, ja kľudne si 
dovolím tvrdiť, že sa môžete veľmi popáliť na tom. Aj pri tom rozdeľovaní, pretože 
nemáte žiadne reálne podloženia čo to všetko znamená. My máme nejakých 250 tisíc m2 
zelenej plochy, máme cez 2 tisíc stromov, máme 40 km miestnych komunikácií, 
prichádzajú kalamity. Ja dostanem nejaký balík peňazí napr. a zimnú údržbu som mal 
v tomto roku 0 EUR. Pre to, aby som zabezpečil kosbu 250 hektárov zelenej plochy  
s 26 tisícami EUR. Ja navrhujem, pokiaľ sa chcete baviť o kompetenciách, ale 
nevynechať z toho ani malé MČ a ja sa svojimi parametrami nemôžem porovnať  
so žiadnou malou MČ. Pokiaľ chceme riešiť kompetencie, tak ich riešme tak, aby každá 
MČ si podľa súčasným platných trhových cien spočítala náklady na to, koľko potrebuje 
presne na pokosenie a z toho vychádzajme pre všetky MČ.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Podľa toho percentuálneho pomeru a výpočtu v každom 

roku budú tie príjmy MČ samozrejme rásť. Sú tam zakomponované nielen malé MČ, 
veľké MČ a ešte KVP a Luník IX. Čiže toto je tým cieľom, aby presne k takejto 
nestabilite nedochádzalo.  

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Faktická poznámka. Ďakujem. Mám 
pocit, že sa nepočúvame navzájom. Toto rieši aj vašu situáciu, pretože toto je len návrh 
percentuálneho rozdelenia na základe počtu obyvateľov na začiatok. Súhlasím, 
je potrebné dopracovať tie veci z pohľadu kompetencií. Len na to, aby sme začali,  
si potrebujeme nastaviť aspoň tie pravidlá. Nastaví sa minimálna hodnota prerozdelenia 
podielových daní podľa kompetencií pre veľké MČ, pre malé MČ, samostatne  
pre Luník IX a pre KVP. Toto je ten návrh. Ďakujem. 

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán starosta Krcho. 
 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Ďakujem pekne. Ja by trošku odbočil  

od kompetencií. Blíži sa koniec roka, vie mi niekto povedať informáciu ako je to s tými 
podielovými daňami? Začali sme 80 a 60, teraz je 75 a 50. Takým tempom v decembri 
nedostaneme nič. Ide zima, potrebuje sa človek zariadiť, potrebujú fungovať MČ a my 
tie peniaze nedostávame. Má niekto nejaké informácie? Vieme čo budeme s tým robiť? 
Ďakujem.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Postupne, pokiaľ by sa tá finančná situácia dorovnala, čaká 

sa, že sa zloží vláda, budú sa robiť opatrenia aj na tom, aby sa videlo či sa nepolepšia tie 
samosprávy. Musia byť financované. Michal sa hlási.  

 
p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Faktická poznámka. Ďakujem. Toto je 

potrebné teraz riešiť, nie na novú vládu to nechať. Ona kým sa zorientuje a všetko má 
svoje procesy. A rátajme, že je november budúci týždeň a máme december a nedostávame 
peniaze a nevieme čo budeme robiť do konca roka. Tak toto je potrebné riešiť.  

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči pani starosta Puzderová.   
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p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Ďakujem pekne. Predbehli ste ma. Toto ja 
beriem osobne, po 23 rokoch v mojej funkcií. Toto neexistovalo takýto prístup 
a spolupráca medzi mestom Košice a MČ čo funguje teraz. A Michal má pravdu. 
Skutočne riešme teraz peniaze lebo to nás tlačí. Ja nie som proti kompetenciám. Sadnime, 
robme. Mrzí ma, že sa tu bavíme o nejakom materiály, ktorý sme nevideli ale hádam sa 
k nemu dostaneme čo sa týka tých kompetencií. A pre informáciu 6 600 EUR dostala  
MČ Šebastovce tento mesiac podielové dane pre 780 ľudí. Ďakujem. 

 
p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán starosta Exner a potom pán Petrovčik. 
 
p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Mne už ani neostalo čo povedať, všetko ste ma 

predbehli. Ja by som len chcel povedať, možno to viete, v našej MČ je teraz šialený bum. 
Minulý týždeň odovzdali 68 bytov v komplexe Háje. Denno-denne prihlasujeme občanov 
na trvalý pobyt a ja keď som prišiel do Lorinčíka bývať, tak tam nebolo ani 300 ľudí. 
Teraz už máme cez 1 200 ľudí. A treba povedať, že nepribudli roľníci a robotníci, ale 
JUDr., MUDr. To či nás bude 22 starostov alebo 12, nechám to na budúcnosť. Zatiaľ sme 
tu všetci takto ako tu sme a som presvedčení, že všetci chceme svoju prácu robiť dobre. 
Držím palce v tejto práci. Veľmi pekne ďakujem. 

 
p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Uzavrel by som to tým, že my starostovia, 

ktorí sme aj mestskými poslancami, je to na nás, aby sme už naozaj začali konať 
a nenechali sa ďalej tlačiť k múru. Ja navrhujem takto, spíšme, dajme si podpisy. Ja tak 
či tak mám v pláne zvolať mimoriadne MZ, ste mi aj niektorí deklarovali, že ma v tom 
podporíte. Tak okrem bodu Garbiarska tam dáma aj tento bod. A treba okamžite konať, 
lebo budeme tu na Vianoce pozerať s úžasom. Ďakujem.  

- - - 
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Záver rokovania 
 

Predsedníčka Rady starostov v Košiciach Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová vyhlásila 
15. mimoriadne rokovanie Rady starostov v Košiciach za ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

 predsedníčka Rady starostov 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnica vyhotovená dňa: 20.11.2023 
Zapisovateľka: Mgr. Nastasia Andrejkovičová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 

PhDr. Dominik Babušík ........................................................... podpísal dňa: 24.11.2023 
 
 
Ing. František Ténai, MBA ...................................................... podpísal dňa: 24.11.2023 
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